
Interpelácia č. 21/2016   
 
 
2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
Tomko: 
Aké máme informácie o predaji narkotik pod Berehovom? 
 
Mgr. Cabada: 
Komunikujeme aj so štátnou políciou, ale zatiaľ sme také informácie o tom, že by sa tam 
predávali nejaké narkotika nemali, ani naši chlapci nezaznamenali počas výkonu hliadkovej 
služby nejaký pohyb tých zaujímavých osôb, takže zatiaľ nič.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 8.2.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


